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Skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S) 

Möjlighet för allmänheten att delta vid den öppna delen av 
nämndsammanträdena 
 
I det inlämnade medborgarförslaget föreslås att allmänheten ska kunna 
följa sammanträdena via Zoom eller Facebook. Enligt vår mening är det 
också viktigt att medborgarna ges möjlighet att ställa frågor till 
nämnden och förvaltningen. Vi socialdemokrater föreslår att också 
alternativen Teams och Skype för deltagande vid mötena ska utredas av 
stadsdelsförvaltningen.

  


